



Djibouti
Ports & Free Zones Authority

Free Zone Company

Certificat de Formation *Certificate of Formation*

This is to certify that

**SAUDI FREE ZONE COMPANY
DJIBOUTI FZCO**

has been duly formed as a Free Zone Company with limited liability, pursuant to Free Zone Acts No. 53/AN/04/5emeL of 17th May 2004, No.103/AN/05/5eme L of 10th April 2005 and Free Zone Regulations, and Registered in the FZCO Register this

27th MAY 2021

This Certificate is issued subject to and upon the terms contained in the said Laws and Free Zone Regulations (as the same may be varied from time to time) and of the FZCO conditions issued or to be issued by Djibouti Ports and Free Zones Authority from time to time and the License issued or to be issued by the Djibouti Ports and Free Zones Authority in respect of the aforementioned Free Zone Company.

Certificat établi pour servir et valoir que

**SAUDI FREE ZONE COMPANY
DJIBOUTI FZCO**

dûment constituée en une Compagnie de Zone Franche (FZCO) à responsabilité limitée, conformément aux dispositions des Lois N°53/AN/04/5ème L du 17 mai 2004 portant code des Zones Franches, N° 103/AN/05/5ème L du 10 Avril 2005 portant sur les Sociétés Commerciales de Zone Franche et des Règlements de Zone Franche, et est immatriculée au registre de commerce de Zone Franche des FZCO pour compter du

27 Mai 2021

Le présent Certificat est délivré en vertu des dispositions des Lois susvisées et des Règlements de Zone Franche susmentionnés (et tels que mis à jour par l'Autorité), des conditions de constitution des Etablissements de Zone Franche édictées ou qui seront édictées par l'Autorité des Ports et des Zones Franches de Djibouti et aux termes de la licence d'opérer en zone franche émise ou à émettre par l'Autorité des Ports et des Zones Franches de Djibouti dans l'optique de l'Etablissement de Zone Franche susmentionné.

Registration Number

770

Numéro d'Immatriculation 770

